

**中華民國台灣女童軍總會**  
**參加 2018 年新加坡女童軍 BP 任務挑戰營訊息公告**  
**(2018 Be Prepared (BP) Quest, Singapore)**

一、目的：

為拓展本國青年女童軍視野，增進國際學習與交流的經驗，培養世界公民之觀念，增進領導能力，分享經驗和觀點，本會鼓勵女童軍代表參加 2018 年新加坡女童軍 BP 任務挑戰營。

二、參加對象：

1. 辦理女童軍三項登記之女童軍(14-17 歲)與女童軍服務員
2. 具基本英語溝通能力或具主辦國語文能力
3. 招收人數：每組 3 位女童軍+1 位服務員，預計招收 2 組

三、活動地點：Camp Christine, 71 Jalan Bahtera, Singapore

四、活動日期：2018 年 8 月 30 日(四)至 9 月 4 日(二)

五、參加費用：

總團費約計新台幣 23,000 元，以多退少補為原則，含：

1. 參加費：新幣 350 元，約新台幣 8,000 元，含活動費用、食宿費用等  
(以屆時匯率為準)。
2. 來回機票：約 10,000 元(以實際報價為準)。
3. 集訓、保險、團公費、行政費用、制服裝備費等雜支，約 5,000 元
4. 個人護照、簽證費、零用金等另計。

六、報名程序：

1. 申請人需填具國際活動報名表，並檢具：
  - (1) 辦理女童軍三項登記之女童軍證正反面影本
  - (2) 女童軍服務員請附曾參加(幼)女童軍服務員訓練結業證書影本
  - (3) 其他曾參加訓練、活動、榮譽事蹟等證明資料影本
2. 報名截止日期：107 年 4 月 30 日(一)
3. 本會甄試日期：另行公告

七、連絡詢問：中華民國台灣女童軍總會國際組顏依依

02-2777-1714      信箱：[international@gstaiwan.org](mailto:international@gstaiwan.org)

八、相關細節請參閱附件

# Be Prepared (BP) Quest 2018

## 30 August to 4 September 2018

@ Camp Christine, 71 Jalan Bahtera, Singapore 719922



BP Quest aims to:

- promote the knowledge, skills and spirit of international Girl Guiding/Girl Scouting
- provide opportunities for sister Guides to share and learn from one another in the Guiding community.

### WHAT DO YOU STAND TO WIN?

The top 3 teams will receive individual trophies.

Every participant will receive a certificate of participation and a BP Quest 2018 patch.

### WHO SHOULD JOIN?

This quest is for those wanting challenges. It is the ultimate quest for knowledge and skills on Girl Guiding/Girl Scouting pitted against members not only in Singapore but also in the Asia Pacific Region and beyond.

Participants should be Guides between the ages of 14 -17 years. Each team should comprise of 3 Guides and an Adult Leader (Guider/Teacher) who will be the trainer/facilitator and liaison person for the team. You are welcomed to send in more than one team. The language of the event is English. Each team may use their smartphones, tablets or notebooks with internet connections for the BP Quest.

The schedule is as follows:

Date	Time	Venue	Activity
30 August 2018 Thursday	1400hrs - 2000hrs	Camp Christine	Arrival of International teams Orientation for International teams
31 August 2018 Friday	0830 - 1800hrs	Camp Christine	Briefing for all teams Challenges 1, 2 and 3
1 September 2018 Saturday	0830 - 2100hrs	Around Singapore	Challenges 4 and 5 Learning journey 1
2 September 2018 Sunday	0800 - 2100hrs	Around Singapore Guide House	Learning journey 2 Visit to Guide House and Shop
3 September 2018 Monday	0830 - 1700hrs	Camp Christine	International Food & Games Fiesta International Performances Badge & Souvenir Swaps Closing Ceremony
4 September 2018 Tuesday	0800 hrs	Camp Christine	Departure of International teams